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OBEC SLATINA NAD ÚPOU   
 

Zastupitelstvo  Obce  Slatina  nad Úpou    

ZÁPIS z 5. zasedání 

Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 8. 6. 2021 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
       

 
Přítomni:  Kateřina Dostálová, Lukáš Kábrt, Ing. Jaroslav Kordina, Miroslav Podrábský, Marie Pokorná, Pavel Tatíček, 

Monika Žylková  

Omluveni:    

Nepřítomni:    

Hosté:  ,     

Jednání řídil:  Marie Pokorná, starostka        
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO ‐ ZO je usnášeníschopné.  

Ověřovatelé: Miroslav Podrábský a Pavel Tatíček 

Zapisovatelem: Ing. Jaroslav Kordina 

Hlasování: pro ‐ 7, proti ‐ 0, zdržel se hlasování ‐ 0  schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Rozpočtové opatření č.4 

2.  Žádost o vyplacení příspěvku na výstavbu domovní ČOV 

3.  Smlouva o výpůjčce uměleckých děl 

4.  Podmínky prodeje ppč.2423/1 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Rozpočtové opatření č.4 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní  starostka  seznámila  s  rozpočtovým  opatřením  číslo  4,  které  bylo  schváleno  dle  její  pravomoci.  Rozpočtovým 
opatřením dochází k navýšení rozpočtu o částku 90.000Kč na straně příjmu dotace z Úřadu práce ČR na VPP. Na straně 
výdajů náklady na mzdu a pojištění dělníka. 

Usnesení č. 21/05/01 ‐ 2021/06/08 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

rozpočtové opatření č. 4 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.   Žádost o vyplacení příspěvku na výstavbu domovní ČOV 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
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Paní  starostka  seznámila  přítomné  s  žádostí  ze  dne  7.  5.  2021  o  vyplacení  příspěvku  na  výstavbu  domovní  čističky 
odpadních vod. Žadatelem je *** **** ******, ******* *** **** **. Součástí žádostí je Protokol z kontrolní prohlídky 
ze dne 13. 1. 2021. Žádost obsahuje všechny náležitosti dle směrnice č.1/2020. Domovní ČOV se nachází na ppč. 499/12 
a byla vybudována pro novostavbu č.p.253. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 21/05/02‐2021/06/08 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

vyplacení příspěvku dle směrnice č.1/2020 na výstavbu DČOV k č.p.253 ve výši 15.000Kč 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.   Smlouva o výpůjčce uměleckých děl 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní starostka seznámila přítomné s blížícím se ukončením platnosti smlouvy o výpůjčce uměleckých děl ‐  čtyři obrazy 
rodáka pana Viléma Pokorného, které jsou umístěny v zasedací síni a kanceláři Obecního úřadu. Zapůjčení uměleckých 
děl  končí  k  30.6.2021.  Rodina  pana  V.  Pokorného  je  k  této  věci  svolná  a  nabízí  opětovné  zapůjčení  za  podmínek 
popsaných  v přiloženém návrhu  smlouvy. K  zapůjčení byli  vybrány opět  čtyři obrazy  stejné  velikosti 40x30cm. Doba 
zapůjčení 5let. K dobu nebylo připomínek a ZO smlouvu schválilo. 

Usnesení č. 21/05/03‐2021/06/08 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

smlouvu o výpůjčce uměleckých děl na dobu 5let. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.   Podmínky prodeje ppč.2423/1 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Zastupitelstvo  obce  schválilo  usnesením  č.  21/03/05  ‐2021/04/13  záměr  prodeje  ppč.  2423/1  trvalý  travní  porost  o 
výměře 2616m2. Uvedený pozemek je dle Územního plánu obce určen k výstavbě. Dne 19.4.2021 proběhlo jednání mezi 
žadatelkou,  starostkou a místostarostou, ohledně podmínek prodeje daného pozemku. Dne 13.5.2021 obdržela obec 
dopis viz přiloha. Nabízená cena 120Kč  za 1m2 pozemku. Paní  starostka požádala přítomné  členy ZO o  jejich názor a 
navrhla připravit podmínky prodeje na příští  jednání. Po  jejich  schválení budou  zveřejněny na Úřední desce. Všichni 
přítomní s návrhem souhlasili. 

Usnesení č. 21/05/04‐2021/06/08 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .     bere  na  vědomí  

argumenty žadatelky 

I I .     doporučuje  

připravit podmínky prodeje pozemku pč. 2423/1 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

 

 

5. Diskuse 

‐ paní starostka informovala o strategii a nových programech v Kladském pomezí o.p.s. 
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‐ paní starostka informovala o proběhlém vítání občánků a přípravě na setkání s prvňáčky 

‐ paní starostka informovala o postupu na investičních akcích (rybník a cesta do Mečova) 

‐ paní starostka informovala o předběžných krocích v přípravě nové vyhlášky o odpadech. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil:  Pavel Tatíček, člen zastupitelstva Pavel Tatíček, Miroslav Podrábský, člen zastupitelstva Miroslav Podrábský  

Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina, místostarosta   

Marie Pokorná 
starostka 

 
 
 
 

Ing. Jaroslav Kordina 
místostarosta 

 


